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ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV Z 18. REDNE SEJE OS (17.09.2013) 
 
 
1. STANISLAV BRUMEC 
Vprašanje: Znaki omejitev hitrosti 
Odgovor: 
Vprašanje oziroma pripombo smo posredovali koncesionarju Cestnemu podjetju Ptuj d.d..  
Za celotno naselje Makole velja območje omejene hitrosti, ki znaša 30 km/h. Odvečni prometni znak za 
mostom se bo odstrani. Glede na to, da za označitev oz. postavitev prometnega znaka pred ležečo oviro, 
znotraj območja omejene hitrosti, ni enotnega predpisa, koncesionar predlaga, da obstoječi znaki pred 
ležečo oviro ostanejo.    
 
2. STANISLAV BRUMEC 
Vprašanje: Dom krajanov – dostop do sobe v lasti gasilcev 
Odgovor: 
Zadevo bomo uredili v dogovoru z Prostovoljnim gasilskim društvom Makole. 
 
3. VINKO KODRIČ 
Vprašanje: Avtobusni in železniški prevozi 
Odgovor: 
Z ARRIVA ŠTAJERSKA d.d. smo v rednih kontaktih glede avtobusnih relacij in voznih redov, saj so nekateri 
termini bili tudi ukinjeni in jih poskušamo vrniti nazaj na vozne rede. Na našem območju je s strani države  za 
javni linijski prevozov podeljena koncesija podjetju ARRIVA ŠTAJERSKA d.d.. Ker so prevozi 
subvencionirani in daje država na vozne rede tudi soglasje je njihovo spreminjanje mogoče samo v 
določenih usklajevalnih obdobjih, ki jih je predpisalo Ministrstvo za infrastrukturo in prostor. Naslednji rok za 
izredno usklajevanje je 5. 11. 2013, z veljavnostjo voznih redov od 1. 12. 2013. S strani Občine Makole bo 
narejeno vse kar je v naši moči, da se ti termini uskladijo. 
 
 
4. VINKO KODRIČ 
Vprašanje:  Donacija za rdeči križ 
Odgovor: 
Članek o donaciji bomo objavili v naslednji številki Makolčana.  
 
 
5. ZDRAVKO KROŠL 
Vprašanje:  Pločnik v Makolah 
Odgovor: 
Investicija je predvidena v predlogu proračuna za leto 2014. 
 
 
6. MARJAN GORČENKO 
Vprašanje: OPPN 
Odgovor: 
Odgovor je podan v okviru posebne točke dnevnega reda 19. redne seje Občinskega sveta. 
 
 
7. MARJAN GORČENKO 
Vprašanje: Odkup zemljišč za igrišče v Pečke 
Odgovor: 
Odkup zemljišč je predviden v predlogu proračuna za leto 2014. Problem je ker nas lastnica zemljišča toži 
glede sosednjega zemljišča. Občina je na 1. stopnji tožbo dobila, zadeva je pa trenutno na 2. stopnji. 
 
 
8. MILAN KODRIČ 
Vprašanje: Križišče proti Sestržam 
Odgovor: 
Postavitev ogledala je bila naročena koncesionarju Cestnemu podjetju Ptuj d.d., pričakujemo, da bo 
postavljen v prihodnjih dneh.  
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Možnost prestavitve znaka Mostečno smo preverili pri koncesionarju in bili z njegove strani opozorjeni, da 
prestavitev znaka zahteva spremembo celotnega režima označitve in omejitve hitrosti za to naselje. 
Koncesionarju bomo naročili izdelavo takšnega predloga in finančno oceno stroškov.    
 
 
9. MILAN KODRIČ 
Vprašanje: Pluženje pločnikov 
Odgovor: 
Sestanek na temo pluženja pločnikov smo s koncesionarjem že imeli, vendar konkretnega odgovora z 
njegove strani še nismo prejeli.  
 
 
10. MARKO VTIČ 
Vprašanje: Prerezi cest 
Odgovor: 
Po naših podatkih naj bi bili prekopi asfaltirani. V kolikor je še kje problem, nam prosim podajte točno 
lokacijo. 
 
 
11. MARJAN DOVAR 
Vprašanje: Projekt vodovoda 
Odgovor: 
Potek vodovoda skušamo v skladu z gradbenim dovoljenjem peljati po parcelah kjer imamo pridobljene 
služnosti in kjer je javno dobro.  Problemi se pojavljajo predvsem tam kjer kataster ni usklajen z dejanskim 
stanjem ceste v naravi. Te probleme rešujemo sproti. V primeru, da bo potrebno poseči še na katero 
dodatno parcelo, bomo šli tudi v spremembo gradbenega dovoljenja. 
 
 
12. LUDOVIK PLAVČAK 
Vprašanje: Vzdrževanje bankin 
Odgovor: 
Koncesionar je bil opozorjen glede vzdrževanja javnih cest. Iz naše strani je bilo predlagano, da se v 
prihodnje bankine najprej posnamejo, uredi odvodnjavanje in se šele nato dosujejo.  
 
 
13. FRANC MAJCEN 
Vprašanje: Krožišče Pečke 
Odgovor: 
Glede na zadnji državni proračun je investicija prestavljena v leto 2017. 
 
 
14. MARJAN DOVAR 
Vprašanje: Koncesija za pogrebne storitve 
Odgovor: 
Občina Makole je za čas do izbire novega koncesionarja podaljšala pogodbo z obstoječim koncesionarjem 
(kar je tudi v skladu z razpisom in koncesijsko pogodbo). Pred razpisom bomo preverili kakšne so možne 
druge rešitve glede podelitve same koncesije in po potrebi predlagali tudi spremembe zadevnih odlokov. 
 
 
15. MARJAN DOVAR 
Vprašanje: Občinsko glasilo 
Odgovor: 
Elektronske verzije bodo objavljene na spletni strani. 
 
16. MARJAN DOVAR 
Vprašanje: Plazovi 
Odgovor: 
Študije sanacij plazov občina naroča sproti, v kolikor izvedba sanacije plazu ni možne brez le te. Strošek 
izdelave študije plazovitosti za celotno območje občine pa naj bi po naših informacija znašla nekje 30.000 do 
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50.000 EUR. Šele na podlagi takšne študije bi lahko potem kvalitetno naročali študije za posamezne 
primere. 
 
 
17. MARJAN DOVAR 
Vprašanje: Posek akacije 
Odgovor: 
Posek je bil opravljen v skladu z zahtevo Zavoda za gozdove, bomo pa v prihodnje pazili nato, da ta drevesa 
ostajajo. 
 
18. MARJAN DOVAR 
Vprašanje: Štatenberg 84 
Odgovor: 
V času od zadnje seje se je presenetljivo zaključila zapuščinska obravnava po 1/4 lastniku te stavbe, in v 
skladu s tem se bo občina lahko vpisala kot lastnik 1/4 te stavbe. Kot solastnik bo lahko občina tudi direktno 
vlagala sredstva za vzdrževanje te stavbe. 
 
 
19. MARJAN DOVAR 
Vprašanje: Škarpa v Makolah 
Odgovor: 
Za postavitev novega podpornega zidu je potrebno pridobiti enostavno gradbeno dovoljenje, spada namreč 
med nezahteven objekte v kolikor je višinska razdalja med zemljiščem do 1,5m. Po naših ocenah, bi bila 
višina tega zidu višja od 1,5 m, v kolikor želimo dobiti zadostno dolžino parkirnega mesta. Menimo, da 
prestavitev zidu za enkrat ne predstavlja prioritete in nujne potrebe. Prav tako menimo, da izvedba del ni 
možna samo z javnimi delavci. 
 
 
20. MARJAN DOVAR 
Vprašanje: Šolski prevozi 
Odgovor: 
Z izbranim izvajalcem del (Karl Pajnkiher s.p.) po javnem razpisu »Prevozi šolskih otrok v Občini Makole za 
šolska leta 2013/2014, 2014/2015, 2015/2016 in 2016/2017«, ki je dobil v izvajanje SKLOP 2 oziroma 
naslednje relacije: 5. Relacija: Makole-Globoko-Stranske Makole-Makole; 6. Relacija: Makole-Ložnica-
Mostečno-Pečke-Makole; 7. Relacija: Makole-Strug-Stopno-Srece(Savinsko)-Makole potekajo intenzivni 
pogovori o tem, da se zamenja velik avtobus z malim, ki bo primernejši glede na obstoječo cestno 
infrastrukturo. Avtobus bi se naj zamenjal še pred zimo.  
 
 
21. MARJAN DOVAR 
Vprašanje: Krožišče v Makolah 
Odgovor: 
Izgradnja krožišča in postavitev prometnih znakov je bila izvedena skladno z projektno dokumentacijo in 
upoštevajoče določil Zakona o javnih cestah.  
 
 
22. MARJAN DOVAR 
Vprašanje: Parkirišče v Makolah 
Odgovor: 
Varianta, ki jo predvideva tudi Urbanistični načrt Makole je, da bi bilo takšno parkirišče nasproti vrtca ob 
pokopališču na parceli 431 k.o. Jelovec. Ta parcela je v privatni lasti in bi jo bilo potrebno odkupiti. 
 
 
23. STANISLAV BRUMEC 
Vprašanje: Luč na spodnjem delu pokopališče  
Odgovor:  
Postavitev luči  na spodnjem delu pokopališča je možna. Občinska uprava bo pridobila ponudbo za 
postavitev in jo glede na razpoložljiva sredstva ter odločitev Občinskega sveta glede investicij v javno 
razsvetljavo,  postavila v naslednjem proračunskem letu.  


